

## الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأيــزو ٩٠٠١: ٩٠٠٥ An ISO 9001:2015 Certified company

Date: 24th March 2025

After compliments,

Subject: Link of MSX Discussion Session held to discuss audited Financial Statements for the year ended 31st December 2024.

The National Detergent Company (S.A.O.G) would like to inform the investors, media, and analysts that an online Discussion Session was held on Monday 24<sup>th</sup> March 2025 at 10:00 am through which the audited financial statements of the company for the year ended 31<sup>st</sup> December 2024 were discussed.

The session has been recorded and uploaded on YouTube which can be viewed via the link below:

https://youtu.be/oC037n ldAs

Regards,

Murali Sundar Kothandaraman Arun Chief Executive Officer التاريخ:2025/3/24م

تحية طيبة وبعد:-

الموضوع: رابط جلسة المناقشة في بورصة MSX التي عقدت لمناقشة البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

تود الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية (ش.م.ع.ع) أن تخبر المستثمرين ووسائل الإعلام والمحللين أنه تم عقد جلسة مناقشة عبر الإنترنت يوم الاثنين الموافق 24 مارس 2025 في تمام الساعة 10:00 صباحًا حيث تمت مناقشة البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

تم تسجيل الجلسة وتحميلها على موقع يوتيوب والذي يمكن مشاهدته عبر الرابط أدناه:

https://youtu.be/oC037n IdAs

وتفضلوا بقبول فائق الأحترام ،،،

مورالي سندر كوثاندارامان أرون الرئيس التنفيذي